
  Styremøte 2-2016 
 

Dato: Torsdag 3.3.2016 kl 1900 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Trond, Ketil, Inger, Jomar, Grethe, Christian, Bjørn og Katinka 
Fraværende: Reidun 
Innkalt med mail 26.2.2016 og sms 27.2.2016. 
 
Nye saker: 
 
13/16 Godkjenning av siste referat 
Godkjent. 

 
14/16 Konstituert styre 
Valgt på GF: 
Leder:    Ketil 
Nestleder:   Trond 
Sekretær og kasserer:  Katinka 
 
Medlemsansvarlig:  Trond 
Webansvarlig:   Katinka 
Plenklipping:   Christian og Grethe 
Utleie hus:   Christian 
Bestilling dekken:  Jomar 
Se om huset og anlegget: Alle 
 
15/16 Orientering Bjørn Finseth vedrørende boligfelt Nordlund 
Bjørn startet med en kort gjennomgang om hva som har skjedd fram til nå, slik at de nye i 
styret også er oppdatert. 
Deretter gikk vi gjennom vår kravliste til Bjørn: 
1) Vei må være 4 m. fra restaurant evt. må restaurant flyttes på utbyggers regning: 
 Dette lar seg ikke gjøre. Her må vi ta en befaring i dagslys og se om vi finner en  
 løsning. 
2) Støyskjerming fra restaurant og rundt svingen på banen, langs rettbanen. Samt gjerde 
fra restaurant og ned til veien: 
 For at skjermen skal være høy nok og samtidig tåle vær og vind, ble vi enige om at en 
 Skjermen på 1-1,5 meter må stå på en 1 m. høy voll. Fyllingsfoten må starte utenfor  
 der vi i dag har gjerde. 
 Langs rettbanen er forslaget fra Bjørn at men setter opp nettinggjerdet der tomta til  
 Travklubben ender, samt at det blir tett beplantet. 
3) Makebytte av jord. 7 m. bred sone langs bane fra eiendomsgrense ved parkeringsplass 
for maskiner til rettbane. 
 Ok med 7 meter bortsett fra i svingen mot Kari Finseth. Der er 5 meter ok.  
4) Støyskjerming og gjerder må settes opp før byggeprosessen starter: 
 Dette er ok. 
5) Utbygger tar vedlikehold av gjerder til byggeprosessen er ferdig: 
 Dette er ok. 
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6) Hester må ha adgang til å benytte veien, og gang- og sykkelsti gjennom boligfeltet: 
 Ok for Bjørn, men dette er det egentlig kommunen som må svare på. 
7) Engangssum kr 100.000: 
 100 000,- ikke aktuelt. Bjørn tilbyr oss 50 000,-, men da må vi sette opp skjerm og  
 gjerder selv. Bjørn koster materiell. 
8) Husene tegnet inn nærmest travbanen i svingen flyttes lengre inn og veien som er 
tegnet inn legges mot gjerdet isteden: 
 Her må vi bli enige innad i styret og laget hvordan vi ønsker det. 
 
Vi må ta en befaring i dagslys. Denne blir også Bjørn med på. 
Når vi kommer til enighet, lager Bjørn utkast til en avtale. 
Alt i alt et veldig positivt møte.  
 
16/16 Referat GF region 
På GF ble det foreslått at alle lag lager en oversikt over funksjonærer fra sitt lag, og leverer til 

Torild, som setter sammen en fullstendig oversikt. 

Bjørn ordner en slik oversikt for oss. 

Ellers var det positivt med utdeling og oppmerksomhet til ponnikusker og travponnier. 

17/16 Utstilling 17.04. Påmelding 15.03 
Vi ser ikke at det er behov for å sende ut innbydelser per post. 
Vi setter inn annonse i FF i forkant av utstillinga. 
 
18/16 Til Start samlinger 2016 
Vi har Til Start for 2015-, 2014- og 2013-årgangen + eldre, ustartede hester. 
Sverre ordner med invitasjoner. 
Katinka lager arr. på FB. 
Siden vi har utstillingen dagen etter, kom det inn forslag på å tilby overnatting og 
travfrokost. 
 
19/16 GF forbund 
Trond og Katinka representerer klubben. 
Det er kommet inn 6 innkomne saker som det skal stemmes over. 
Vi gikk gjennom sak for sak og ble enige om hva klubben skal stemme. 

 
20/16   Annonsering hus FB 
Det er kommet inn forslag på å lage en egen FB-side for Skoglund Travbane, som viser fram 
husene vi har for utleie. 
Da vi i utgangspunktet har utleie som et gode for klubbens medlemmer, og ikke ønsker å 
annonsere utleie noe særlig, ble vi enige om å ikke opprette en slik side. 
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Eventuelt: 
21/16  Lekeplass for barn: Vi ble enige om at ordner med en trygg plass der barn kan leke og 
oppholde seg under våre arrangement. 
 
22/16 Oppstart prosjekt Barn og Ponni. Det er nå bestilt materiell til ridebane. Det er også 
ryddet og planert litt der gapahukene skal stå. 
 
23/16 Skiltene er kommet + lyskasteren. Jomar og Christian tar ansvar for å henge opp skilt 
og teste lyskaster. 
 
24/16 Mange sponsoravtaler løp ut i 2015. Hele styret må gjøre en innsats her, og spørre 
om de forlenger avtalen. 

 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


